

## 4D3N Chiangmai Chiangrai

### Day 1 Kuala Lumpur / Chiang Mai

### Khantoke Dinner

Arrival at Chiangmai Airport, you will be meet by our representative upon arrival and transfer to check in. Khantoke Dinner & Thai Cultural Dance Show will be served as dinner.

到达清迈机场后，由专人接待送往酒店。过后将会送达享用 Khantoke 晚餐及观赏泰国文化舞蹈表演。

### Day 2 Chiangmai

### Breakfast, Lunch, Dinner

After breakfast in hotel, visit the exquisite Doi Suthep Temple which can only be reached by climbing the steep 300 steps of the winding dragon or the tramcar. A spectacular view of Chiangmai and its enroaching frosted hill can be enjoyed from the temple compound. After that, proceed to visit the local handicraft centre such as silk, cotton, jewellery, woodcarving and silverware. Dinner served at local restaurant.

在酒店早餐后，将会参观能达到 300 攀登陡峭的土井素贴寺。在山上您可观赏到壮观的清迈和希尔的风景。之后，参观当地的手工艺中心，如丝绸，棉，珠宝，木雕和银器。晚餐在当地餐厅享用。

### Day 3 Chiang Mai - Chiang Rai - Chiang Mai

### Breakfast, Lunch, Dinner

After breakfast in the hotel, visit to hot spring where you can exprice a natural phenomenon and afterwards visit to Golden Triangle where the three countries Thailand, Burma and Loas meet and divided by Mekong River. Proceed to visit Maesai for shop around for some Myanmar goodies. Next, visit to the new tourist attraction - Wat Rong Khun, The White Temple, also knownd as Taj Mahal of Thailand, for its beautiful painting & built-up. Lunch and dinner will be served at local restaurant.

早餐后，前往温泉区您可以在这里体验一下温泉这种大自然的现象，随后访问金三角。金三角是由泰国，缅甸和湄公河形成的三角区。随后前往 Maesai 选购一些缅甸商品。下一步，访问新的旅游景点-昆荣寺，白寺，还可看到作为泰姬陵的泰国，美丽的绘画和建筑。午餐和晚餐也将在当地餐厅

### Day 4 Chiang Mai -Kuala Lumpur

### Breakfast

Free at own leisure until time for transfer to airport for your flight back home.

早餐后，自由活动至到送往机场返回吉隆坡。



Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd  
(KKKP-5675) (Co.828130-P)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,  
Fraser Business Park Off Jalan Yew,  
55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 – 9222 6020 / 6021 Fax: 03 – 9222 6023